
Interpellation till regionala utvecklingsnämndens ordförande 

Jämtland Härjedalen är den region som har sämsta vägar i hela Sverige. 

Förutom dåliga vägar har vi dessutom dålig tillgänglighet vad gäller både järnväg och flyg. 

Till det ska läggas att vi har den lägsta tilldelningen av medel till transportinfrastruktur i landet. 

Vart fjärde år revideras den Nationella infrastrukturplanen och nu är det dags igen. 

Som inlandsregion har vi svagt stöd från våra vänner längs norrlandskusten och det arbete som 

måste göras behöver ske tillsammans med länets aktörer, i alla forum och på alla nivåer. 

Jag undrar därför: 

Vad är socialdemokraternas strategi i det oerhört viktiga arbetet med att lyfta länets behov och 

vad vi tillför övriga landet i infrastrukturfrågorna? 

I förhållande till kusten, vad är socialdemokraternas högsta prioritering och det ni kommer att 

jobba för i första hand? 

Hur tycker ni att ni har lyckats med att få nationell nivå att satsa på infrastrukturen i länet 

under tidigare mandatperiod då ni styrt regionen? 
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